
ROMÂNIA
JUDEȚUL  COVASNA

CONSILIUL LOCAL AL ORAȘULUICOVASNA

P R O C E S - V E R B A L  nr. 1/2024

Încheiat  astăzi,  8  ianuarie  2024,  orele  1400,  cu  ocazia  ȘEDINŢEI
EXTRAORDINARE, a Consiliului Local al oraşului Covasna.

Sunt  prezenţi  10  consilieri  în  sala  de  ședințe,  prin  mediul  online
(SKYPE) participă consilierii: dl Bodo Tohotom și dl Neagovici Vasile Cătălin
și  întârzie  dl  Fulop  Csaba.  Lipsesc  consilierii:  dl  Bocan  Ioan  Marcel,  dl
Jeszenovics Albert, dl Enea Nicolae și dl Holoșpin Constantin.

Participă la şedinţă: viceprimarul orașului, dl Jeszenovics Robert Karoly,
șef  serviciu  administrație  publică,  dna  Ciurea  Maria  Crina,  directorul  Direcției
Economice, dl Bagoly Zsolt Lajos și administrator public, dl Para Sandor.

Consilierii  au  fost  convocaţi  în  ȘEDINŢA  EXTRAORDINARĂ  prin
Dispoziția primarului  nr.    1/2024, care a fost  adusă la cunoştinţa locuitorilor prin
afişare la sediul propriu şi pe site-ul primăriei și comunicată consilierilor prin e-mail
la data de 4 ianuarie 2024.

Dl Viceprimar urează bun venit tuturor consilierilor care participă la şedinţa
extraordinară a consiliului local din luna ianuarie 2024, care se desfășoară în sala de
ședințe a Consiliului local al orașului Covasna.

Se propune alegerea unui președinte de ședință pentru luna ianuarie 2024.
Este propusă dna consilier Becsek Eva ca președinte de ședință pentru luna

ianuarie.
Se  aprobă  propunerea  cu  12  voturi  „pentru”  –  unanimitate,  după  care  se

adoptă 
HOTĂRÂREA NR. 1/2024

Cu privire la alegerea preşedintelui de şedinţă

Dna președinte de ședință prezintă ORDINEA DE ZI a ședinţei aşa cum a
fost propusă prin Dispoziţia Primarului, după cum urmează: 

1.  Proiect  de  hotărâre  cu  privire  la  aprobarea  utilizării  sumei  de
1.200.000  lei  din  excedentul  bugetului  local  aferent  anului  2023,  pentru
acoperirea golului temporar de casă

1

www.p
rim

ar
iac

ov
as

na
.ro



2.  Proiect  de  hotărâre privind  aprobarea  acoperirii  definitive  din
excedentul bugetului local a deficitului secțiunii de dezvoltare a bugetului local
pe anul 2023

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea utilizării sumei de 437.567 lei
din excedentul bugetului local rezultat la încheierea anului precedent ca surse
de finanțare pentru secțiunea de dezvoltare a bugetului local

4. Proiect de hotărâre cu privire la organizarea rețelei școlare a unităților
de învățământ preuniversitar pentru anul școlar 2024-2025 din orașul Covasna

Dl Viceprimar propune suplimentarea ordinii de zi cu un punct, respectiv
Proiect de hotărâre privind aprobarea Notei de fundamentare pentru investiția
“Stații de reîncărcare vehicule electrice” finanţată prin PNRR, Componenta 10
– Fondul Local, Investiția 1.3. - Asigurarea infrastructurii pentru transportul
verde  –  puncte  de  reîncărcare  vehicule  electrice.  Prin  adresa  nr.
20522/27.12.2023  de  la  MDLPA s-a  adus  la  cunoștința  beneficiarilor  faptul  că
verificarea conformității administrative și a eligibilității documentației s-a realizat în
cadrul  proiectelor  pe baza informațiilor  din investiția de bază,  însă la momentul
actual  este  necesară  actualizarea  informațiilor  și  îndeplinirea  condițiilor  de
eligibilitate strict pentru Investiția 1.3 – Asigurarea infrastructurii pentru transportul
verde  –  puncte  de  reîncărcare  vehicule  electrice.  Având  în  vedere  că  MDLPA
solicită transmiterea cu celeritate a unor documente necesare strict pentru investiția
1.3, cât mai urgent, se propune suplimentarea ordinii de zi cu acest punct.

 
Se  supune la  vot  ordinea  de zi  completată,  care  se  aprobă cu  12 voturi

„pentru”– unanimitate.

Se trece la discutarea punctului 1 de pe ordinea de zi, Proiect de hotărâre
cu  privire  la  aprobarea  utilizării  sumei  de  1.200.000  lei  din  excedentul
bugetului  local  aferent  anului  2023,  pentru  acoperirea  golului  temporar  de
casă.

Dl Bagoly prezintă raportul de specialitate.

Comisia pentru programe de dezvoltare economică – socială, buget, finanțe,
administrarea domeniului public și privat al orașului, servicii publice și comerț

– AVIZ FAVORABIL
Doamna Secretar General – AVIZ FAVORABIL 

Nefiind discuţii se supune la vot proiectul de hotărâre completat, pe articole
și pe ansamblu, care este aprobat cu 12 voturi ,,pentru”, după care se adoptă

HOTĂRÂREA NR. 2/2024
privind aprobarea utilizării sumei de 1.200.000 lei din excedentul bugetului

local aferent anului 2023, pentru acoperirea golului temporar de casă
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Se  trece  la  discutarea  punctului  2  de  pe  ordinea  de  zi,  Proiect  de
hotărâre privind aprobarea acoperirii definitive din excedentul bugetului local
a deficitului secțiunii de dezvoltare a bugetului local pe anul 2023

Dl Bagoly prezintă raportul de specialitate 

Comisia pentru programe de dezvoltare economică – socială, buget, finanțe,
administrarea domeniului public și privat al orașului, servicii publice și comerț

– AVIZ FAVORABIL
Doamna Secretar General – AVIZ FAVORABIL  

Nefiind discuţii se supune la vot proiectul de hotărâre completat, pe articole
și pe ansamblu, care este aprobat cu 12 voturi ,,pentru”, după care se adoptă

HOTĂRÂREA NR. 3/2024
privind aprobarea acoperirii definitive din excedentul bugetului local a
deficitului secțiunii de dezvoltare a bugetului local pe anul 2023

Se conectează online, prin aplicația SKYPE dl consilier Fulop Csaba.

Se trece la discutarea punctului 3 de pe ordinea de zi, Proiect de hotărâre
privind aprobarea utilizării sumei de 437.567 lei din excedentul bugetului local
rezultat la încheierea anului precedent ca surse de finanțare pentru secțiunea
de dezvoltare a bugetului local.

Dl Bagoly prezintă raportul de specialitate 

Comisia pentru programe de dezvoltare economică – socială, buget, finanțe,
administrarea domeniului public și privat al orașului, servicii publice și comerț

– AVIZ FAVORABIL
Doamna Secretar General – AVIZ FAVORABIL 

Discuții: Dl Molnar: deci putem să plătim aceste sume.
Dl Bagoly: da, imediat după ce se adoptă hotărârea.
Dl Molnar: cam cât la sută este gata grădinița?
Dl Bagoly: tehnic nu pot să vă răspund, cifric undeva la 20-25%.

Nefiind alte discuţii se supune la vot proiectul de hotărâre, pe articole și pe
ansamblu, care este aprobat cu 13 voturi ,,pentru”, după care se adoptă
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HOTĂRÂREA NR. 4/2024
cu privire la  utilizarea sumei de 437.567 lei, din excedentul bugetului

local rezultat la încheierea anului precedent, ca sursă de finanțare pentru
secțiunea de dezvoltare a bugetului local

Se trece la discutarea punctului 4 de pe ordinea de zi, Proiect de hotărâre
cu  privire  la  organizarea  rețelei  școlare  a  unităților  de  învățământ
preuniversitar pentru anul școlar 2024-2025 din orașul Covasna.

Dl Viceprimar prezintă raportul de specialitate 

Comisia  pentru  învăţământ,  cultură,  sănătate, protecţia  socială,  sport și
tineret

– AVIZ FAVORABIL
Comisia  juridică şi  pentru  administraţia  publică  locală,  apărarea  ordinii

publice,  respectarea  drepturilor  şi  libertăţilor  cetăţenilor,  cele  religioase  şi  alte
drepturi

– AVIZ FAVORABIL
Doamna Secretar General – AVIZ FAVORABIL 

Discuții: Dl Fulop: nu mi se pare corectă împărțirea grupelor antepreșcolare,
trebuie să găsim o soluție pentru că nu este normal ca părinții maghiari să fie nevoiți
să dea copii la secția română în grădiniță pentru că nu sunt destule grupe de limba
maghiară.

Dna Becsek:  consiliul  local  nu  are  atribuții  în  a  stabili  numărul  grupelor
antepreșcolare  din  centrele  financiare,  noi  trebuie  să  aprobăm  rețeua  școlară,
numărul  grupelor  este  stabilită  de  către  consiliul  de  administrație  al  centrelor
financiare.

Dl Viceprimar: vom discuta cu dna director de la grădiniță să vedem care
este situația exactă.

Dl Molnar: trebuie să vedem realitatea, să vedem câte solicitări sunt și să
urmărim rezolvarea acestei probleme.

Dl Fulop: eu o să mă abțin de la vot, nu mi se pare corectă această soluție.
Dna  Ciurea:  grupele  au  fost  înființate  conform  solicitărilor  de  la  data

respectivă, ulterior aceste grupe au fost arondate centrelor financiare cu finanțarea
lor de la ministerul educației.

Dna Becsek: atunci să solicitați o situație concretă să vedem câți doritori sunt.

Nefiind alte discuţii se supune la vot proiectul de hotărâre, pe articole și pe
ansamblu, care este aprobat cu 11 voturi ,,pentru” și 2 voturi „împotrivă” (dl Fulop
Csaba și dl Ferencz Botond), după care se adoptă
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HOTĂRÂREA NR. 5/2024
cu privire la organizarea reţelei şcolare a unităţilor de învăţământ
preuniversitar pentru anul şcolar 2024-2025 din oraşul Covasna

Se trece la discutarea punctului 5 de pe ordinea de zi, Proiect de hotărâre
privind  aprobarea  Notei  de  fundamentare  pentru  investitia  “Statii  de
reincarcare vehicule electrice” finanţată prin PNRR, Componenta 10 – Fondul
Local, Investiția 1.3. - Asigurarea infrastructurii  pentru transportul verde –
puncte de reîncărcare vehicule electrice.

Dl Para prezintă raportul de specialitate. 

Comisia pentru programe de dezvoltare economică – socială, buget, finanțe,
administrarea domeniului public și privat al orașului, servicii publice și comerț

– AVIZ FAVORABIL
Comisia  juridică şi  pentru  administraţia  publică  locală,  apărarea  ordinii

publice,  respectarea  drepturilor  şi  libertăţilor  cetăţenilor,  cele  religioase  şi  alte
drepturi

– AVIZ FAVORABIL
Comisia  pentru  amenajarea  teritoriului  şi  urbanism,  realizarea  lucrărilor

publice, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură,
– AVIZ FAVORABIL
Doamna Secretar General – AVIZ FAVORABIL 

Nefiind  discuţii  se  supune  la  vot  proiectul  de  hotărâre,  pe  articole  și  pe
ansamblu, care este aprobat cu 13 voturi ,,pentru”, după care se adoptă

HOTĂRÂREA NR. 6/2024
privind aprobarea Notei de fundamentare pentru investitia “Statii de

reincarcare vehicule electrice” finanţată prin PNRR, Componenta 10 – Fondul
Local, Investiția 1.3. - Asigurarea infrastructurii pentru transportul verde –

puncte de reîncărcare vehicule electrice

Nefiind alte discuţii doamna Preşedinte de şedinţă mulţumeşte pentru
prezenţă şi închide şedinţa la orele 14.40.

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ, SECRETAR GENERAL
                     BECSEK EVA                            AL ORAȘULUI COVASNA,
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                                                                                         ENEA VASILICA
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